
Generalforsamling i 
Djurs Kammerkor 

mandag den 8.Maj 2023 

Dagsorden:
1.   Valg af dirigent
2.   Orientering ved formanden
3.   Fremlæggelse af det reviderede regnskab
4.  Valg til bestyrelsen. Ingeborg, Steen og Helle og er på valg
5.   Valg af suppleanter
6.   Valg af revisor
7.   Valg af stemmeprøveudvalg
8.   Valg af PR-udvalg
9.   Valg af node arkiv udvalg
10.   Fastsættelse af kontingent
11.   Indkomne forslag : 
12.   Fremtidige aktiviteter og repertoire

1.   Eventuelt

Ad 1 Bent Larsen er valgt

Ad 2 forkvindens beretning:

Nørager 8. Maj 2023
 
Forkvindens beretning ved Generalforsamling i Djurs Kammerkor mandag den 8. Maj 2023
 
I dag den 8. Maj 2023 afslutter vi en hel sæson i Djurs kammerkor, som har været helt normal for 
første gang i 3 år og altså helt uden Corona lock downs. Vi er for alvor kommet tilbage på sporet – 
og vi er kommet stærkt tilbage. Det var dejligt endeligt at kunne gennemføre tre gode julekoncerter 
i december 2022.  den 5. dec. i Ålsø Kirke, den 12. dec. I Maria Magdalene Kirke, og den 19. dec. I
Søften kirke, med efterfølgende Juleafslutning og hygge. Tak til Jens Emil, Kirsten Frandsen og 
Helle Zederkoff for at skaffe os disse jobs. Det er dejligt at vi altid har et stort publikum til vores 
koncerter, og at vi får så gode tilbagemeldinger fra vores tilhørere. Disse tre koncerter gav os også 
et økonomisk fundament for, at vi turde at drømme stort med hensyn til vores påske koncerter. 
Drømmen var nemlig at kunne invitere og betale nogle musikere til opførelsen af Faurés Requiem 
Messe. Denne drøm kom til at gå i opfyldelse, ene og alene fordi vi i Djurs Kammerkor har en diri-
gent, der er ufattelig arbejdsom, ufattelig stædig og som tør at være ambitiøs på vores vegne. Jeg 
skal ærligt indrømme, at på den sidste korøvning inden vores påske koncerter var jeg noget ned-
slået. Jeg synes at der var så mange ting, der slet ikke fungerede endnu – at jeg simpelthen tvivlede 



på, om vi kunne gennemføre koncerten nogenlunde hæderligt uden at det hele faldt fra hinanden. 
Jeg tænkte ” vi har måske slået et større brød op, end vi har kunnet nå at bage ” Helle blev ved 
med at forsikre os om, at det nok skulle gå, men jeg var som sagt i tvivl.  Til den første påskekoncert
i Fuglslev Kirke kom der heldigvis mange, og folk synes de havde hørt noget meget smuk musik. På 
de indre linjer var der dog nogle småfejl og usikkerheder – indsatser, der kom for tidligt eller for 
sent – eller slet ikke kom.  Men til den næste koncert i Bregnet Kirke mandag den 3. april skete 
miraklet: Vi var sammen i musikken – Samtidigheden med os selv og med musikerne gjorde, at mu-
sikken kom til sin fulde ret – og at nogen af os kunne sænke skuldrene, være nærværende og både 
koncentrerede og hvile os på samme tid, så vi kunne give os hen i musikken. Personligt blev jeg 
simpelthen musikalsk forløst ved koncerten i Bregnet kirke, og det kan jeg leve højt på i et helt år. 
Det er en gave som vi giver til hinanden – og som bliver skabt i det musikalske fællesskab. Så 
tusind tak til alle i koret for det. Og så er der en, der især skal have en Kæmpe Tak, og det er selv-
følgelig dig Helle, fordi det først og fremmest er din fortjeneste. Tak for din arbejdsomhed, stædig-
hed, Tak for at det virkelig lykkedes for dig at skaffe 5 musikere til påskekoncerterne, på trods af 
mange afbud, Tak for at du tør at drømme stort, at du tør at være ambitiøs – og tør at tro på at vi 
kan komme i mål , og Tak fordi du deler din musikalitet med os. Da du ansøgte om at blive dirigent 
i Djurs Kammerkor skrev du, at det at være dirigent for Djurs Kammerkor, måtte være dit ønskejob 
som kordirigent på Djursland. Efter påske koncerterne her i foråret 2023 og opførelsen af Faurés 
Requiem – og den musikalske oplevelse det har givet os alle sammen, må jeg i dag sige, at DU er 
blevet VORES ønske dirigent. Vi kunne ikke have fået en bedre dirigent end dig. Så tak for en fanta-
stisk sæson – og held og lykke med din operation næste mandag. Vi ser virkelig frem til at fortsætte 
det gode samarbejde efter sommerferien.

kommentarer: Helle Z sagde tak for de fine ord. Beretningen godkendt

Ad 3 Steen fremlagde regnskab
gebyrer bliver kun betalt 1 gang.
Steen satte 1 ekstra person på til aftenskolen. Derfor er der ikke fuld 

overensstemmelse, mellem de 2 beløb til aftenskolen

Ad 4 Ingeborg Andreasen og Steen Holst er genvalgt, Eva Funder Carstensen er valgt som 
nyt bestyrelsesmedlem.

Ad 5 supleanter: Jørgen Zederkorf og Georg Schwarz er genvalgt

Ad 6 Lone Lesley er genvalgt som revisor

Ad 7 Kamma Poulsen og Bent Larsen er genvalgt. Stemmeprøven er meget mildere end det 
har været. Evt et punkt til bestyrelsen.

Ad 8 genvalg til Bent og Jens Emil

Ad 9 Helle Gittins, Ingeborg Von Hassel og Rolf Djurs er genvalgt

Ad 10 kontingent til koret fortsætter uændret med 200 kr om året

Ad 11 forslag om at bestyrelsen bliver fritaget fra kageordning. Bestyrelsen afslår. Vi vil 
også meget gerne komme med kage. Vi er ikke så belastede, og vi er 



mange i koret, der gør en indsats.

Ad 12 3 julekoncerter
3 dec. Hvilsager 19.30
11. dec i Grenå
18. dec i Søften

Vi er blevet spurgt af Judith og hendes voksenkor på Mols-Helgenæs, om vi vil være 
med til at synge “ Gioacchino Rossini: Petite messe solennelle”. Så vil vi

blive ca 50 mennesker i alt. Vi skal også synge Schutz salme 100 for dobbeltkor.
Koncert bliver i Tved kirke. 

Fonde: Gorge har søgt rigtig mange fonde. Der er ikke kommet noget ud af det. Vi 
takker George for det arbejde han har lagt i.

Fremtidig Tysklandstur: står på pause, men det kunne være en Hamborgtur. Det er 
mere overskueligt. Måske med Judith og hendes kor, når vi har sunget 

sammen med dem.

Vi er nu så mange i koret at vi ikke rigtig kan være flere i lokalet. Så vi stopper for 
optag lige nu, med undtagelse af altgruppen. Måske kan vi bytte lokale. 

Vi vil gerne have gode sangere, og unge sangere. Vi er et kammerkor. 

Vi starter op igen efter sommerferien 14. august 2023

Ad 13 intet


